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"Maga az Isten jön és megszabadít minket" 

 

Mit mond nekem ez a rész? Mi számomra a hangsúlyos belőle? 

Egészségen és betegségen gondolkodtam el. A fizikai egészség nekem természetes, magától 

értetődő. Csak ritkán szembesülök vele, hogy milyen nagy kincs. 

De az egészség nem csak ebből áll. Merevségemet, bénaságomat sokszor megélem.  

Milyen a ti hitetek? Mertek beszélni testvéreiteknek bénaságaitokról? Kéritek-e őket, hogy 

imádkozzanak veletek, értetek? 

Mennyit imádkozol másokért? 

Ahogy csökken a fizikai aktivitásunk, ahogy kopunk az évekkel, úgy kellene lélekben egyre 

megerősödnünk. 

Komolyan venni, hogy az "Emberfiának van hatalma a földön a bűnök bocsánatára". Csak 

hittel kérni kell, hogy gyógyítson meg. 

Hogy lélekben ne induljunk oszlásnak. 

Még egy számomra aláhúzott rész: "Erre valamennyien szinte magukon kívül dicsőíteni 

kezdték az Istent...." 

Mennyire vagyok hálás életem csodáiért?  

Imádkozzunk a magunk és testvéreink gyógyulásáért, adjunk hálát Istennek, hogy ő 

megszabadít bennünket bűneinktől! 

Vágóné Ottilia (Érd) 

 

 

 
 


